
ELPLE 

RESUM DELS PLENS 

El Ple és l'òrgan sobirà de l'Institut d'Estudis Catalans. És constituït pels membres numera
ris, els emèrits i els presidents de les societats filials. 

Durant el curs 1997-1998, el Ple es reuní vuit vegades. A continuació, presentem un breu 
resum de cada sessió. 

Ple del dia 22 de setembre de 1997 ( ordinari) 
Assisteixen al Ple 49 membres i 11 presidents de societats filials. 
El president, senyor Manuel Castellet, comunica que la Generalitat de Catalunya ha 

concedit la Creu de Sant Jordi als membres senyors Emili Giralt i Raventós, Joan Veny i 
Clar i Ramon Margalef i López i als membres corresponents senyors Giuseppe Tavani i Ra
mon Amigó i Anglès. 

A continuació, el president comenta els aspectes més rellevants del pla d'actuació per al 
curs 1997-1998, entre els quals hi ha la publicació del Directori dels membres de l'Institut 
d'Estudis Catalans, 1907-1997, amb motiu del norantè aniversari de l'IEC; l'organització 
del cicle de conferències «Ciència i cultura al llindar del segle XXI» per les societats filials; l'i
nici de l'elaboració del Diccionari manual de la llengua catalana de l'Institut; la presentació 
dels Reports de la recerca a Catalunya iniciats durant l'any 1996 i d'alguns dels iniciats du
rant el 1997; l'organització d'un debat del Ple sobre Els drets individuals i els drets col-lectius, 
i l'inici de les obres de restauració i conservació de l'edifici de la Casa de Convalescència. 

El president lliura les medalles de l'IEC als membres emèrits senyors Josep Castells i 
Guardiola, Lluís Folch i Camarasa, Enric Freixa i Pedrals, Josep Laporte i Salas, Pere de Pa
lol i Salellas, Josep Maria Puig i Salellas, Enric Ras i Oliva, Oriol Riba i Arderiu i Marc
Aureli Vila i Comaposada, i senyora Creu Casas i Sicart. 

Ple del dia 20 d'octubre de 1997 (ordinari) 
Assisteixen al Ple 50 membres i 7 presidents de societats filials. 
El president comenta alguns dels temes del seu informe, entre els quals hi ha els diferents 

acords del Consell Permanent; l'interès de la Residència d'Estudiants de Madrid de portar a 
la ciutat l'exposició «Institut d'Estudis Catalans, 90 anys (1907-1997)» i d'org·anitzar un ci-
cle de dues conferències i una taula rodona sobre la cultura catalana; la proposta d'Enci- 75 
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clopèdia Catalana d'intensificar la col·laboració amb l'Institut, especialment pel que fa als 
projectes lexicogràfics; la concessió del Premi d'Assaig de l'Associació d'Escriptors en Llen
gua Catalana al senyor Vicent Pitarch, membre de la Secció Filològica de l'IEC, i el reconei
xement de la cooficialitat de la llengua catalana a Sardenya. 

El secretari general, senyor Joaquim Rafel, presenta els afers de Secretaria següents: la 
ratificació del nomenament de la senyora Carlota Solé com a delegada de l'IEC a la Societat 
Catalana de Sociologia i la reelecció dels consells de govèrn de la Secció de Ciències Biolò
giques i de la Secció de Filosofia i Ciències Socials. 

Es lliuren les medalles de l'IEC als membres que han passat a la categoria d'emèrits se
nyors Heribert Barrera i Costa, Carles Bas i Peired, Oriol Casassas i Simó, Manuel Font i 
Altaba, Joan Triadú i Font i Joan Vilà i Valentí. 

El president presenta l'informe sobre la Llei d'usos lingüístics que s'està debatent al Par
lament de Catalunya i explica les opinions i les accions que s'han demanat a l'IEC amb re
ferència a aquesta Llei. Com a conseqüència dels suggeriments fets per l'Institut, en el text 
actual de la Llei es fa referència explícita a l'IEC en dues ocasions: una primera on es diu que 
correspon a l'IEC l'autoritat lingüística sobre la llengua catalana, i una segona en què es 
mencionen les competències de l'Institut en matèria de toponímia i onomàstica. 

El senyor Manuel Mundó, president de la Secció Històrico-Arqueològica, presenta l'in
forme de les activitats dutes a terme per la Secció durant el darrer any. 

El senyor Antoni Roca, president de la Societat Catalana d'Història de la Ciència i de la 
Tècnica, fa la semblança d'Esteve Terradas, antic membre de l'Institut. (Vegeu el subapartat 
«Semblances», dins l'apartat «El Ple».) 

Ple del dia 15 de desembre de 1997 (ordinari) 
Assisteixen al Ple 53 membres i 10 presidents de societats filials. 
El senyor Pere Lluís i Font, secretari de la Secció de Filosofia i Ciències Socials, llegeix 

una breu nota necrològica del pare Eusebi Colomer, membre de la mateixa Secció, que morí 
el passat dia 27 de novembre. (Vegeu el subapartat «Necrologies», dins l'apartat «El Ple».) 

El president comenta algun dels temes del seu informe, com el tancament del cicle de 
conferències Ciència i cultura al llindar del segle XXI, organitzat per les societats filials i co
ordinat per la senyora Mercè Durfort, que felicita per l'èxit de les jornades. El president fa 
referència també a la publicació del Diccionari de geologia, per la qual cosa felicita el senyor 
Oriol Riba, director de l'obra. 

D'altra banda, el president explica que amb motiu del norantè aniversari del senyor Ra
mon Aramon i Serra, exsecretari general de l'Institut, el president de l'IEC, el president de 
la Secció Filològica, senyor Joan A. Argenter, i el senyor Jordi Carbonell, en nom de l'Ins
titut, el van visitar a casa seva i li van lliurar un exemplar del llibre Estudis de llengua i li
teratura, publicat per la Secció Filològica en el seu honor. 

El president també informa que el dia 14 de novembre el president de la Comissió de Cul
tura del Parlament Europeu, senyor Peter Pex, fou invitat a conèixer el punt de vista de l'IEC 
sobre la unitat de la llengua catalana. El s~nyor Pex es va reunir amb el president de l'Insti
tut i alguns membres de la Secció Filològica, i va dinar a la seu de l'IEC juntament amb el 
president del Parlament de Catalunya i els eurodiputats catalans senyors Josep Verde Aldea 
i Antoni Gutiérrez i senyora Concepció Ferrer. 

El président de l'Institut explica les línies generals de la rehabilitació de l'edifici de la 



Casa de Convalescència i la iniciativa de comprar uns nous locals d'uns 750 m2 d'una finca 
del carrer del Carme. 

La senyora Mercè Durfort, presidenta de la Secció de Ciències Biològiques, presenta 
l'informe de les activitats dutes a terme per la Secció durant el darrer any. 

El senyor Antoni Serra, tresorer de l'Institut, presenta el projecte de pressupost per al 
1998, que s'aprova per assentiment dels assistents. 

El senyor Albert Balcells, vicepresident de la Secció Històrico-Arqueològica, fa una 
semblança d'Enric Prat de la Riba, creador de l'IEC i antic membre de l'Institut. (Vegeu el 
subapartat «Semblances», dins l'apartat «El Ple».) 

El secretari general, senyor Joaquim Rafel, demana la ratificació del Ple dels acords del 
Consell Permanent referents a l'aprovació dels convenis següents: amb l'Ajuntament de 
Barcelona, per a l'elaboració de l'avantprojecte i del projecte de restauració i rehabilitació de 
la Casa de Convalescència; amb el Departament de Medi Ambient de la Generalitat de Ca
talunya, per a fer treballs de base per a l'elaboració de l'estratègia catalana per a la conserva
ció i l'ús sostenible de la diversitat biològica; amb el TERMCAT, per a la cessió de dades del 
Diccionari de geologia i del Diccionari de la llengua catalana; amb el Consell Comarcal de la 
Noguera, per a la creació de la Càtedra d'Estudis Medievals Ciutat d'Urgell, i amb la Bi
blioteca de Catalunya, per a la cessió del fons bibliogràfic Esteve Terradas i del fons d'inter
canvi de l'IEC des del 1989 fins al 1997. 

En el torn obert de paraules, el president anuncia que durant el mes de gener es presen
taran els Reports de la recerca a Catalunya en els subàmbits següents: Tecnologies de la in
formació i de la comunicació; Antropologia, ciències polítiques i de la comunicació i socio
logia; Lingüística, i Geologia. 

Ple del dia 23 de febrer de 1998 ( ordinari) 
Assisteixen al Ple 46 membres i 12 presidents de societats filials. 
Abans d'iniciar l'ordre del dia, el president recorda que avui es compleix el setanta-cinquè 

aniversari de la visita d'Albert Einstein a Barcelona, invitat per l'Institut d'Estudis Catalans. 
El president comenta alguns dels temes del seu informe, com el conveni amb la Funda

ció La Càixa per a l'elaboració del Diccionari manual de la llengua catalana de l'IEC o el re
corregut itinerant de l'exposició «Institut d'Estudis Catalans, 90 anys (1907-1997)», que 
també passarà per Madrid, on s'organitzarà una taula rodona en la qual l'Institut vol inten
tar que siguin presents alguns membres de l'IEC i de la Reial Acadèmia Espanyola. 

El president informa que el dia 30 de gener es va fer un dinar amb representants d'insti
tucions i d'entitats que patrocinen els projectes de recerca de l'Institut. 

El president de l'Institut explica també que l'alcalde de Barcelona, senyor Joan Clos, va 
visitar la seu de l'IEC el dia 19 de febrer i va confirmar que l'Ajuntament de Barcelona es 
farà càrrec de les despeses d'elaboració del projecte; així mateix, l'alcalde va prendre el com
promís de gestionar per mitjà de l'Agència del Paisatge Urbà el patrocini d'algunes actua-
cions de restauració de la façana i del claustre. · 

El president comenta que la gerent de l'IEC, senyora Mercè Boronat, manifestà la tar
dor passada el desig de jubilar-se anticipadament. El president informa que ha fet gestions 
per a procedir a la seva substitució, que es farà efectiva el dia 16 de març, i manifesta el seu 
agraïment personal i el del Ple a la senyora Boronat per la tasca realitzada al capdavant de 
l'administració de l'Institut durant els darrers quinze anys. 77 
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El president de la Secció de Ciències i Tecnologia, senyor Manuel Ribas, presenta l'in
forme de les activitats dutes a terme per la Secció durant el darrer any. 

El tresorer de l'Institut, senyor Antoni Serra, presenta la liquidació del pressupost del 
1997. La senyora Mercè Durfort, presidenta de la Secció de Ciències Biològiques, agraeix a 
la senyora Mercè Boronat la tasca que ha fet impulsant i vigilant el compliment del pressu
post de la Secció. La liquidació del pressupost del 1997 s'aprova per assentiment dels assis
tents. (Vegeu el subapartat «Pressupost», dins l'apartat «El Ple».) 

El senyor Josep Carreras, membre de la Secció de Ciències Biològiques, fa la semblança 
d'August Pi i Sunyer, antic membre de l'IEC. (Vegeu el subapartat «Semblances», dins l'a
partat «El Ple».) 

Dins l'apartat d'afers de Secretaria, el secretari general de l'Institut, senyor Joaquim Ra
fel, sol·licita al Ple la ratificació de l'acord del Consell Permanent del dia 22 de gener, segons 
el qual s'autoritza el president a renovar el crèdit amb la Caixa de Catalunya. El Ple ratifica 
també el conveni de cessió del fons bibliogràfic de la ICHN a la biblioteca de la Facultat de 
Ciències de la Universitat de Girona, l'acord de col·laboració amb la Fundació La Caixa per 
a l'elaboració del Diccionari manual de la llengua catalana de l'IEC i l'acord amb Autopis
tes de Catalunya (AUCA T) per a la realització de recerca arqueològica. 

En el torn de precs i suggeriments, el president explica que el dia 11 de febrer s'inicià la 
preparació del debat Els drets individuals i els drets col·lectius amb dues conferències, pronun
ciades pels senyors Xavier Rubert de Ventós i Ferran Requejo. A partir d'aquest acte, els se
nyors Isidre Molas i Josep M. Terricabras elaboraran un document que les seccions estudia
ran i que servirà de base per al debat que se celebrarà en el Ple de l'Institut el dia 18 de maig. 

El president comenta també que, per iniciativa de la Secció de Ciències i Tecnologia, el 
dia 10 de març es presentarà a l'IEC el llibre Mètode d'Arquimedes, publicat per la Funda
ció Bernat Metge. 

El senyor Antoni Roca, president de la Societat Catalana d'Història de la Ciència i de la 
Tècnica, demana informació sobre la cessió del fons Terrades a la Biblioteca de Catalunya. 
El secretari general li respon que ha estat redactat un conveni específic que regula la cessió 
d'aquest fons i que en garanteix la unitat. 

Ple del dia 30 de març de 1998 (ordinari) 
Assisteixen al Ple 49 membres i 9 presidents de societats filials. 
El president comenta alguns temes del seu informe, com la publicació de la Memòria del 

curs 1996-1997 de }'IEC, que s'ha lliurat a tots els membres assistents al Ple, i el nome
nament, el dia 12 de març, del senyor Jordi Vinaixa i Serra com a nou gerent de l'Institut, en 
substitució de la senyora Mercè Boronat i Blanch, que ha deixat el càrrec per jubilació anti
cipada. 

El president de la Secció Filològica, senyor Joan A. Argenter, presenta l'informe de les 
activitats dutes a terme per la Secció durant el darrer any. 

El secretari general, senyor Joaquim Rafel, llegeix les parts més rellevants del document 
que conté la composició de les ponències i les propostes d'adjudicació dels premis i les bor
ses d'estudi corresponents a la convocatòria del 1997. Intervenen els senyors Josep M. Ter
ricabras, Manuel Mundó, Francesc Fontbona, Joaquim Casal, Josep Carreras, Josep M. 
Puig i Joan A. Argenter, que debaten el problema ocasionat pel fet que una mateixa obra ha 

78 rebut el Premi per a estudiants de la Societat Catalana d'Estudis Històrics i l'accèssit del 



Premi per a estudiants de la Institució Catalana d'Estudis Agraris. S'acorda aprovar les pro
postes d'adjudicació del premis i de les borses d'estudi, però es proposa que en les bases dels 
premis per a l'any 1999 s'especifiqui la impossibilitat que una mateixa obra obtingui dos 
premis de l'Institut. 

El senyor Salvador Alegret, membre de la Secció de Ciències i Tecnologia, suggereix que 
s'hauria d'ampliar el nombre de borses d'estudi de la Generalitat de Catalunya. El president 
respon que l'any 1997 s'augmentà la dotació pressupostària per a les borses, però, en lloc 
d'incrementar el nombre de borses, s'optà per augmentar la dotació individual de cada borsa. 

El senyor Oriol Casassas, membre emèrit de la Secció de Ciències Biològiques, presen
ta la candidatura a membres numeraris de la Secció dels senyors Lluís Garcia i Sevilla i Fran
cesc Asensi i Botet. 

El senyor Salvador Alegret presenta la candidatura a membre numerari de la Secció de 
Ciències i Tecnologia del senyor Damià Barceló i Cullerés. 

El senyor Joan Veny, vicepresident de la Secció Filològica, presenta una semblança del 
senyor Antoni M. Alcover, antic membre de l'IEC. (Vegeu el subapartat «Semblances», dins 
l'apartat ·«El Ple».) · 

El president de l'Institut presenta els aspectes més importants del projecte de restaura
ció i rehabilitació de la Casa de Convalescència, i demana l'aprovació del projecte i de les 
propostes de finançament presentades. El senyor Manuel Ribas, president de la Secció de 
Ciències i Tecnologia, destaca la precisió de l'informe presentat pel president i manifesta la 
reserva del seu vot, ja que encara no s'ha arribat al final de la història administrativa del pro
jecte i els informes i els permisos que falten són fonamentals per a la viabilitat d'aquest. El 
senyor Josep M. Muntaner, president de la Secció de Filosofia i Ciències Socials, manifesta 
que coincideix amb l'opinió del senyor Ribas i que, per tant, reserva el seu vot. El senyor 
Manuel Mundó, president de la Secció Històrico-Arqueològica, agraeix que s'hi hagin tin
gut en compte les observacions de la Secció, la qual ha emès un informe favorable al projec
te. El Ple aprova la proposta del president. 

El secretari general, senyor Joaquim Rafel, sol·licita al Ple la ratificació de l'acord de la 
Secció Històrico-Arqueològica de nomenar el senyor Manuel Mundó delegat de l'Institut a 
la Societat Catalana de Musicologia i l'obté. 

El president informa que el dijous 2 d'abril s'inaugurarà a l'Alguer l'exposició «Institut 
d'Estudis Catalans (1907-1997), 90 anys» i que el dia 22 d'abril tindrà lloc l'acte de lliura
ment dels premis de l'Institut, que comptarà amb la presència de l'alcalde de l'Alguer, se-
nyor Carles Sechi. · 

El senyor Salvador Alegret expressa la conveniència de millorar la difusió dels llibres de 
l'IEC utilitzant el web de l'Institut, i és informat de la impossibilitat de fer-ho per qüestions 
legals relacionades amb la xarxa Iris. 

El president de la Secció Filològica, senyor Joan A. Argenter, informa sobre els projec
tes de la Secció per a commemorar el cinquantè aniversari de la mort de Pompeu Fabra. 

El senyor Josep Carreras, vicepresident de l'Institut i membre de la Secció de Ciències 
Biològiques, anuncia la celebració de les Jornades sobre Respostes al Clonatge Humà, que 
tindran lloc els propers dies 20 i 21 d'abril. 

El senyor Josep Perarnau, membre de la Secció de Filosofia i Ciències Socials, comenta 
la conveniència que l'Institut sigui present al carrer el dia de Sant Jordi, i el president diu que 
és previst que el Dia del Llibre l'IEC tingui un lloc de venda de llibres a la Rambla. 79 
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Ple del dia 18 de maig de 1998 (extraordinari) 
Assisteixen al Ple 38 membres i 7 presidents de societats filials. 
Es debat el tema Els drets individuals i els drets col·lectius. (V egeu el subapartat «De

bats», dins l'apartat «El Ple».) 

Ple del dia 15 de juny de 1998 (ordinari) 
Assisteixen al Ple 53 membres i 11 presidents de societats filials. 
El president expressa la satisfacció del Ple de l'IEC per la concessió del Premi d'Honor 

de les Lletres Catalanes al senyor Joaquim Molas, membre de la Secció Històrico-Arqueo
lògica, i felicita la dita Secció. També manifesta la felicitació del Ple a la senyora M. Àngels 
Anglada, membre de la Secció Filològica, pel fet que l'Ajuntament de Figueres ha decidit 
posar el seu nom a una escola pública d'ensenyament infantil i primari, i al senyor Gabriel 
Ferraté, membre de la Secció de Ciències i Tecnologia, que ha estat guardonat amb la Me
dalla al Mèrit Científic de l'Ajuntament de Barcelona en la categoria d'or. 

El president comenta algun dels temes del seu informe, entre els quals hi halà inaugura
ció de l'exposició «Institut d'Estudis Catalans, 90 anys (1907-1997)» a l'Alguer (Sardenya) i 
a la Residència d'Estudiants de Madrid; la firma d'un conveni entre l'Alguer i l'IEC; la visita a 
l'IEC de la ministra d'Educació i Cultura, Excma. Sra. Esperanza Aguirre; la celebració del 
Novè Col·loqui de la North American Catalan Society a la seu de l'IEC; l'anàlisi exhaustiva 
que el Consell Permanent féu sobre la polèmica del Diccionari de la llengua catalana de 
l'Institut d'Estudis Catalans als mitjans de comunicació; la presentació pública del Corpus 
Textual Informatitzat de la Llengua Catalana pel seu director, senyor Joaquim Rafel, acte 
que comptà amb la presència del director general d'Ensenyament Superior del Ministeri 
d'Educació i Cultura, senyor Tomas García Cuenca, i del comissionat per a Universitats i 
Recerca de la Generalitat de Catalunya, senyor Joan Albaigés, i la presentació del primer vo
lum de l'Obra completa de Prat de la Riba, preparat pels senyors Albert Balcells i Josep M. 
Ainaud, acte al qual assistirà el president de la Generalitat de Catalunya, M. Hble. Sr. Jordi 
Pujol. 

El secretari de la Secció de Filosofia i Ciències Socials, senyor Pere Lluís i Font, presen
ta l'informe de les activitats de la Secció. 

El secretari general de l'Institut, senyor Joaquim Rafel, explica el procediment que s'ha 
seguit per a la presentació de candidatures i el nomenament d'una comissió per a fer el segui
ment del procés electoral. S'hi ha presentat una única candidatura, que serà votada en la 
sessió extraordinària del Ple del dia 6 de juliol. La candidatura la formen els membres se
güents: Manuel Castellet i Solanas per a president; Antoni Serra i Ramoneda per a vicepre
sident; Josep Egozcue i Cuixart per a tresorer, i Carles Miralles i Solà per a secretari general. 
A continuació, el candidat a president exposa les línies d'actuació que, en cas d'ésser elegida, 
la candidatura intentarà dur a terme durant els propers tres anys. 

El secretari general informa del resultat de la votació dels membres proposats en el dar
rer Ple ordinari. Atès que tots els candidats superen el nombre de vots necessari, queden no- · 
menats membres numeraris de l'Institut els senyors Lluís Garcia i Sevilla i Francesc Asensi 
i Botet (Secció de Ciències Biològiques) i el senyor Damià Barceló i Cullerés (Secció de 
Ciències i Tecnologia). 

Dins l'apartat d'afers de Secretaria, s'informa de la nova composició del Consell de Go
vern de la Secció Històrico-Arqueològica, que ha quedat constituït de la manera següent: el 



senyor Albert Balcells i Gonzalez com a president; el senyor Manuel Mundó i Marcet com 
a vicepresident; el senyor Xavier Barral i Altet com a tresorer, i la senyora Maria Teresa Fer
rer i Mallol com a secretària. També es comunica el nomenament dels senyors Josep Guitart 
i Duran i Salvador Alegret i Sanromà com a representants de l'IEC al Patronat del Monestir 
de Santes Creus i a la Federació d'Organitzacions Catalanes Internacionalment Reconegu
des (FOCIR), respectivament, i la ratificació del senyor Francesc Fontbona i de Vallescar 
i de la senyora Maria Teresa Ferrer i Mallol com a membres representants del Consell Social 
de la Universitat Autònoma de Barcelona i de la Universitat Pompeu Fabra, respectivament. 

Seguidament, se sotmeten a l'aprovació del Ple els convenis següents: el conveni entre 
l'IEC i la Fundació Caixa d'Estalvis de Sabadell per a l'organització de les Jornades Científi
ques sobre Pompeu Fabra; el conveni de col·laboració entre el Departament de Presidència de 
la Generalitat de Catalunya, el Departament d'Ensenyament de la Generalitat de Catalunya i 
l'IEC; el conveni marc de cooperació entre l'IEC i la Universitat de Perpinyà, i el conveni 
marc entre l'IEC i l'Institut d'Estudis Andorrans. Tots els convenis són aprovats pel Ple. 

Finalment, la senyora Mercè Durfort felicita el consistori de Sabadell per haver inaugu
rat una plaça en honor de Lluís Casassas i Simó, membre antic de l'Institut, i agraeix la ges
tió del senyor Josep Carreras al capdavant de la Comissió d'Investigació. El senyor Carre
ras mostra la seva satisfacció per la feina feta i explica quins són els motius que li impedeixen 
continuar formant part de l'equip directiu de l'Institut d'Estudis Catalans. 

Ple del dia 6 de juliol de 1998 (extraordinari) 
Assisteixen al Ple 57 membres i 10 presidents de societats filials. 
Els membres de la comissió de seguiment electoral, senyors Oriol de Bolòs i Capdevila, 

Manuel Pérez Saldanya i Joaquim Rafel, secretari general de l'Institut d'Estudis Catalans, fa
ran l'escrutini de les votacions per als càrrecs del Consell Permanent. Els senyors Marc
Aureli Vila i Comaposada i Pere Lluís i Font faran l'escrutini de les votacions per a la crea-
ció d'una delegació de l'IEC a la Universitat de Perpinyà. _ 

Els membres del Ple procedeixen a votar la candidatura següent: Manuel Castellet i So
lanas per al càrrec de president; Antoni Serra i Ramoneda per al càrrec de vicepresident; 
Josep Egozcue i Cuixart per al càrrec de tresorer, i Carles Miralles i Solà per al càrrec de se
cretari general. Atesos els resultats de la votació, la candidatura supera el mínim de vots ne
cessari per a ésser elegida en primera volta. Per tant, el nou Consell Permanent~ els membres 
del qual prendran possessió dels seus càrrecs a principis de setembi;-e, queda constituït de la 
manera següent: 

Manuel Castellet i Solanas 
Antoni Serra i Ramoneda 
Josep Egozcue i Cuixart 
Carles Miralles i Solà 

President 
Vicepresident 
Tresorer 
Secretari general 

El Consell Permanent, en la reunió tinguda el dia 11 de juny, acordà de proposar al Ple 
la creació d'una delegació de l'IEC a Perpinyà. La creació d'aquesta delegació forma part de 
les accions previstes en el conveni marc de cooperació entre l'IEC i la Universitat de Per-
pinyà que el Consell Permanent acordà també de proposar al Ple. Els membres del Ple han 81 
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votat la proposta en aquesta sessió. Atesos els resultats de la votació, queda aprovada la crea
ció d'una delegació de l'Institut d'Estudis Catalans a la Universitat de Perpinyà. 

El Ple aprova el conveni marc de cooperació entre l'Institut d'Estudis Catalans i l'Insti-
tut d'Estudis Occitans. · · 

El president de la Secció Filològica, senyor Joan A. Argenter, presenta l'informe sobre 
el Diccionari de la llengua catalana de l'Institut d'Estudis Catalans (DIEC). La intervenció 
del senyor Argenter es divideix en dues paris. En una primera part explica què van significar 
l'elaboració i la publicació del DIEC l'any 1995, i en la segona part de la seva intervenció ex
posa quina és la situació actual i com s'organitzen els treballs d'elaboració de la segona edi
ció del diccionari i quins són els criteris que s'utilitzen per a dur-la a terme. 
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